

Title (en)

Connecting part for temperature reduction in the area of the switch panel of cookers.

Title (de)

Verbindungsteil zur Temperaturverminderung im Bereich der Schalttafel von Haushaltsherden.

Title (fr)

Association de moyens pour réduire la température au niveau du bandeau de commande dans les fours domestiques.

Publication

**EP 0118383 A2 19840912 (FR)**

Application

**EP 84440002 A 19840203**

Priority

FR 8301915 A 19830204

Abstract (en)

Connecting part characterised in that it comprises on the one hand a linear air inlet (22) arranged between the lower edge of the switch panel (21) and the opening for hot air (19) extracted by the suction unit (15), and on the other hand a box (23) which forms with the upper wall of the cooker and the switch panel (21) a closed volume (24) which is cooled by the flow of fresh air on at least three of its walls. This invention is of interest to the designers of domestic cookers. <IMAGE>

Abstract (fr)

Association de moyens pour réduire la température au niveau du bandeau de commande dans les fours domestiques. Association caractérisée en ce qu'elle comprend d'une part une entrée d'air linéaire (22) disposée entre le bord inférieur du bandeau de commande (21) et la bouche d'air chaud (19) extrait par le groupe d'aspiration (15) et, d'autre part, un caisson (23) formant avec la paroi supérieure du four et le bandeau de commande (21) un volume fermé (24) rafraîchi par le courant d'air frais sur au moins trois de ses parois. Cette invention intéressera les constructeurs de fours domestiques.

IPC 1-7

**F24C 15/00**

IPC 8 full level

**F24C 15/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**F24C 15/006 (2013.01)**

Cited by

EP1795812A3; US5193520A; FR2618529A1; GB2212902A; GB2349457A; GB2349457B; EP0532393A1; FR2681127A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0118383 A2 19840912; EP 0118383 A3 19851030; FR 2540607 A1 19840810; FR 2540607 B1 19890203**

DOCDB simple family (application)

**EP 84440002 A 19840203; FR 8301915 A 19830204**